
شهرسـتان خـوی از لحـاظ طـرح هـای
پزشکی در اولویت باشد

خرداد 10, 1395
رییس شبکه بهداشت و درمان خوی گفت: شهرستان خوی از لحاظ طرح های

پزشکی در اولویت باشد.

به گزارش نشریه الکترونیکی نگاه، دکتر محمود زاده رییس شبکه
بهداشت شهرستان خوی در جلسه شورای اداری که ظهر امروز با حضور
وزیر بهداشت درمان و مسوولین شهرستانی در فرمانداری خوی تشکیل
شد، اظهارداشت: شهرستان خوی دومین شهر بزرگ آذربایجان غربی است و
به دلیل قرار گرفتن در مسیر جاده ابریشم و هم مرز بودن با ترکیه

باید مورد توجه ویژه مسوولین کشوری قرار گیرد.

وی با اشاره به اینکه شهرستان خوی بعنوان مرکزیت شهرستان ها در
آذربایجان غربی از لحاظ خدمات درمانی است، افزود: مشکل راه های
ارتباطی در بین روستاها و اعزام بیماران به شهرستان مهمترین معظل
در بخش راه است که امیدواریم دولت امید و تدبیر به این مشکل

عنایت داشته باشند.

این مقام مسوول اظهار داشت: دو بیمارستان قمر بنی هاشم حدود 80
سال و بیمارستان مدنی یک قرن قدمت دارد که از لحاظ فیزیکی هر چقد
هم تلاش شود باز رضایت مردم به اندازه کافی جلب نخواهد شد و این
دو بیمارستان مشکلات زیادی از نظر ساختمانی دارند که باید تعمیر و

نوسازی شوند.

محمود زاده با اشاره به اینکه ما مشکل کمبود نیروی فیزیکی و از
لحاظ درمانی مشکل داریم، خاطر نشان کرد: در بسیاری از روستاهای
محروم وصعب العبور خوی 29 خانه بهداشت با هزینه 21 میلیارد ریال
ساخته شده است که از این 29 خانه بهداشت روستایی تا به دیروز 28

عدد افتتاح گردیده است.

وی با اشاره به اینکه  75 درصد هزینه دو دستگاه سی تی اسکن و  ام
آر ای با همکاری وزیر بهداشت تامین شده است، افزود: امروز به کمک
وزیر محترم و مسوولین شهرستانی دستگاه ام آر آی در خوی افتتاح
گردید که امیدواریم این اتفاق به زودی برای دستگاه سی تی اسکن

نیز اتفاق بیفتد.
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رییس شبکه بهداشت خوی با بیان اینکه تاسیس دانشکده علوم پزشکی
خواسته تمام جوانان خویی است، تصریح کرد: جوانان خوی استعداد
بالقوه ای در زمینه تحصیل بخصوص در رشته پزشکی دارند ولی بدلیل
نبود دانشکده علوم پزشکی و کمبود امکانات تحصیلی جوانان قادر به

تحصیل در رشته پزشکی کم است.

وی در پایان سخنان خود با تاکید بر اینکه اگر بیمارستان آیت الله
خوئی در اولویت طرح ها قرار گیرد ما 20 سال آینده هیچ مشکلی در
زمینه بیمارستانی نخواهیم داشت افزود: ما و همه مسوولین شهرستانی
امیدواریم دولت تدبیر و امید عنایت بیشتری به شهرستان خوی بخصوص

طرح بیمارستان آیت الله خوئی را داشته باشند.

 

 


